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VERKSAMHETSBERÄTTELSE ÅR 2018 
 
Göteborgs Rullstolsbasketklubbs verksamhetsberättelse över verksamhetsåret  
1 januari – 31 december 2018 
 

1. STYRELSEN 
 
Ordförande  
Björn Sjöström (1 av 1 år) – organisation, utbildning, bidrag  
 
Sekreterare  
Sofia Löndén Berntsson (2 av 2 år) – administration, arrangemang  
 
Kassör  
Linda Enander (1 av 2 år)  
 
Ledamöter  
Tommy Olsson (1 av 1 år) – Basketligan Rullstol 
Susann Andersson (1 av 2 år) - arrangemang 
Mats Cederholm (2 av 2 år) – sponsorer 
Jenny Roos (1 av 2 år) 
 
Valberedning  
Anders Berntsson - sammankallande  
Michael Malm 
Peter Berggren  

2. ÅRSMÖTE OCH SAMMANTRÄDEN 
  
Årsmötet hölls den 17 mars 2018 i Gothia Arena. Det var 25 närvarande och 18 röst-
berättigade på plats och alla beslut var enhälliga. Inga motioner hade inkommit till mötet. 
Nuvarande ordförande omvaldes på ett år, samt de tre ledamöter vars mandattid gick ut 
omvaldes på två år resp. ett år.  
  
Styrelsen har under år 2018 haft 8 protokollförda styrelsemöten. Styrelsen har också haft en 
strategidag. 
 
 

3. FÖRENINGEN ÄR ANSLUTEN TILL 
 

Riksidrottsförbundet (RF) 
Svenska Basketbollförbundet (SBBF) 
Svenska Parasportförbundet & Sveriges Paralympiska Kommitté 
Västra Götalands Idrottsförbund  (VGIF) 
Westra Sveriges Basketdistriktsförbund (WBDF) 
Göteborgs Parasportförbund 
Idrottens Bingo AB Bingoalliansen 
 
  



4 

4. MEDLEMSKAP 
 
Medlemsavgifter 
 
Medlemsavgifterna är enl. nedanstående och gäller säsongsvis juli-juni. 
  
Aktiv ungdom (16 år och yngre)    600kr 
Aktiv senior (17 år och äldre)                 1.000kr 
Stödmedlem      200kr 
 
Då vi har redovisat våra medlemmar i olika redovisningar för aktivitetsstöd bla. i åldersgrupper 
och kalenderårsvis så har det blivit svårt att redovisa hur många medlemmar vi har per säsong. 
Så vi har i år gott tillbaka i åren och redovisar nu våra medlemmar säsongsvis mao. efter 
betalande medlemmar per säsong i de olika grupperna. 
 
Aktiva medlemmar under 17 år 

2017-18 2016-17 2015-16 2014-15 2013-14                                  
12 pers         14 pers        14 pers         16 pers         12 pers         

 
Aktiva medlemmar över 17 år  

2017-18 2016-17 2015-16 2014-15 2013-14  
                      13 pers         16 pers        18 pers 18 pers 16 pers           
  
Övriga sk. Stödmedlemmar  
  2017-18 2016-17 2015-16 2014-15 2013-14  
                      55 pers 59 pers 50 pers 44 pers 45 pers 
____________________________________________________________  
TOTALT        85 pers 89 pers          82 pers 78 pers         73 pers 
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5. REPRESENTATION 
  
5.1. Seniorlandslag, herrar 

Det svenska landslaget för män i rullstolsbasket spelade 
B EM i Belgien i slutet på juni. 
(https://www.ecmb2018.eu/). Med i laget fanns tre spelare 
från Göteborgs rullstolsbasketklubb, GRBK; Carl Fritzell, 
Axel Wernås och Ludvig Sjöström. Även Oscar Enander 
deltog i lagledningen som Team Manager dvs ”han som 
får allt att funka”! 
 
Alla matcherna Sverige spelade var riktigt jämna och 
spännande. En fjäder i hatten var att man slog Ryssland 
som var det lag som vann B EM med 49-60.  
 
Jämfört med 2017 var det ett betydligt yngre landslag och 
dessutom under ledning av en ny coach; Gabe Caligiuri 
och ass. Coach Mathew Foden båda hemmahörande i 
Köln till vardags. 
 
Förhoppningsvis sker en fortsatt satsning på landslaget 
så Sverige dels kan komma tillbaka i A gruppen och dels 
kvalificera sig till Paralympics i Paris 2024. 
 
Bilden till vänster Oscar och nedan från vänster Ludvig, 
Calle och Axel. 
 

 
  
 
 
5.2. Seniorlandslag, damer 

Under ett antal år så har man haft ett damlag i Sverige i ett utvecklingsprojekt som har haft 
Mathias Simonsson (FIFH) och Jesper Wedenmark som ledare och coacher. Laget har haft 
flera träningsläger varje år i Sverige och även utomlands. Man har även deltagit i tyska 
mästerskapet för damer i flera år. I detta projekt så har även Emelie Börjesson och 
Lina Watz spelare från GRBK varit med. 

https://www.ecmb2018.eu/
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Under våren/sommaren 2018 så tog SBBF ett beslut att göra ett försök med ett damlandslag 
i kvalturnering för deltagande i EM 2019. Det var första gången sedan 1989 som man 
återigen hade ett svenskt damlandslag. Inför detta så har man haft Caligiuri som även 
coachar herrlandslaget som coach.  
 

Med tanke på klassningssystemet i landslaget så var Lina Watz den enda representanten 
från GRBK som deltog under landslagsuppdraget. Man hann med några träningsläger och 
träningsmatcher inför turneringen. Tråkigt nog så lyckades man inte att kvalificera sig till 
2019 års EM utan slutade tvåa.  
 

 
 

6. AKTIVA I ANDRA STYRELSER ELLER UTSKOTT 
 
Susanne Andersson är ledamot i styrelsen för Parasport Göteborg tom årsmötet 2019. 
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7. VISION OCH VÄRDEGRUND 
 

GRBK håller kvar vid sin värdegrund ”GRBK – klubben med gemenskap, glädje och ambition”, 
som man gemensamt i klubben tog fram under våren 2010.  
 

Likt föregående år har styrelsen under året 
arbetat vidare med visionen ”genom 
struktur och kunniga ledare, ska vi synas 
och växa”. Styrelsen har arbetat med 
målområdena idrott, rekrytering, 
organisation och ekonomi vid varje 
styrelsemöte och vi har dessa områden 
som stående punkter på mötes-
dagordningen. GRBK handboken är 
publicerad på hemsidan och ger riktlinjer 
för hur vi som klubb ska fungera. Vi 
konstaterar att för att klubben ska fortsätta 
utvecklas behöver vi bilda och ”få fart på” 
olika arbetsgrupper för sponsring/stöd, 
kommunikation/marknadsföring, 
arrangemang.  

8. IDROTT 
 
8.1. Barn/ungdom – ”Söndagsgänget” 

 
 
Lördagsgänget är allt från 5-20 st som kommer på träningen men allt som oftast runt 10-12 
ungdomar. Dom har under åren utvecklats en hel del på den individuella nivån. Vi har fortsatt 
att träna mer lagövningar än tidigare. 
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Det märks mer och mer att fler börjar se spelet, placerar sig rätt och vet vad dom ska göra 
när vi spelar match. Det är härligt att se hur alla utvecklas på sin nivå tex går ifrån att vara 
rädda för bollen till att ”bara köra på” eller när de når korgen första gången efter otaliga 
försök. Sen är det en härlig laganda i gänget som tränar på lördagarna. 
 
Lördagsgänget har även blivit Söndagsgänget då träningarna nu ligger på Söndagar 10.15-
1145. 
 
 
 
 
Basketfestivalen 10-13 maj 
Tyvärr blev det inte några matcher med rullstol i år då 
det var för få lag som var anmälda.  
 
Vi ansvarade för Pjäshallen även detta året under 
turneringen. Vi hade sekretariatet och cafeförsäljning - 
A-laget körde sekretariatet och ungdomarna cafét.  
 
 
 
 
 
 
 
Lundaspelen 2-5 januari 
 
Här var det fyra lag anmälda, Göteborgs rullstolsbasket, Nacka HI, Tapiola Honka från 
Finland och FIFH Malmö. Jämna och spännande matcher och vi slutade tyvärr sist med 
ett mycket ungt lag vilket var possitivt. 
 
 
 
Nacka Games 20-22 september 
 

Detta är en turnering som 
vänder sig till nybörjare och 
spelare som inte får så 
mycket speltid i A-laget. I år 
åkte vi till Nacka Games med 
två lag. Det var fem lag som 
kom Göteborg rullstolsbasket 
1 och 2, Nacka HI, Tapiolan 
Honka från Finland och 
Rehab Station. Spännande 
matcher och jämna matcher 
hela helgen.  
 
Segrade gjorde Tapiolan 
Honka från Finland över GRBK 2 efter en hård och bra match med endast 1 poäng 15-14. I 
matchen om 3:dje pris vann GRBK 1 mot Nacka HI 20-11. Detta året var Lea, Alice, Linus, 
Märta och Elias med för första gången. Robin, Sami, Rodgers, Christoffer, Lavanja, 
Mahmoud, Ludvig och Filip har varit med innan och även nu. 
Det var en kul helg och en bra start för dom som var med för första gången. 
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8.2. Seniorer (A-laget) 

 
 
2018 inleddes med att spela de resterande matcherna och att framgångsrikt kvalificera oss 
till slutspel. Tyvärr räckte vi inte till mot AIK och vi förlorade båda semifinalmatcherna. Vi var 
dock nöjda med att ha förbättrat vårt spel och såg fram mot nästa säsong. I matchen om 
tredjeplatsen var vi dock starkare än Nacka HI och bärgade hem ett Brons! 
 
Vi började säsongen bra och vi såg att inte minst våra landslagsspelare utvecklats bra. Carl 
Fritzell fick blodad tand och gjorde flera inhopp när han kunde. Likaså kom Lars-Erik 
Hallgren tillbaka efter pappaledighet och tillförde både längd och rutin. 
 
Tränarstaben utökades med den meriterade och väldigt erfarna Faik Sommarblad, något 
som omedelbart gav önskad högre intensitet på träningarna. I serien så rullade det på bra 
och efter att första gången på evigheter slagit Norrköping inte bara en utan två gånger såg vi 
med tillförsikt fram emot vårsäsongen och slutspelet.  
 

9 ARRANGEMANG OCH AKTIVITETER 
 
9.1 Prova på 

Vår ”prova på” – aktivitet är fortfarande en väldigt populär aktivitet. Under 2018 lyckades vi 
genomföra 18 st samma antal som året innan. Vad som var nytt i år var att vi hade två 
heldagar på Noleredsskolan (se bild), Torslanda där ena dagen alla 9:or (150 elever) fick 
prova på att spela rullstolsbasket. Den andra dagen var det 7:ornas tur (150 elever) att testa. 
Alla uppskattade det jättemycket även lärarna ville vara med och köra. Vi fick även ett 
uppslag i Torslandatidningen för vår aktivitet. Jesper W., Dan W. och Tommy O. var där 
dessa dagar från klubben. 
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Det är fortfarande mycket svårt att tillmötesgå allas önskemål pga att det har kolliderat med 
egna arrangemang eller upptagna halltider i Gothia Arena. Åter igen så har vi varit tvungna 
att neka ett större antal förfrågningar om att få testa rullstolsbasket. Deltagarna får prova på 
att spela rullstolsbasket med en kort information om rullstolsbasket gällande rullstolar, 
spelarpoäng, seriespel och regler. 
 
Denna aktivitet är en viktig del i vår verksamhet för att höras och synas utanför föreningens 
ramar och det är viktigt att folk får prova på rullstolsbasket för att få inblick i sporten och 
kunna sprida den vidare. Aktiviteterna bidrar också med ekonomi till klubben. Tack vare  
prisjustering av timkostnaden och de två heldagarna på skolan så har vi i år fått en rejäl 
ökning av nettointäkten på denna aktivitet. 
 
Fördelning av aktiviteter: 
 

 2018 2017 2016 2015 2014 2013 

Kompisgäng 5 0 2 10 4 4 

Möhippor 2 2 1 6 1 4 

Svensexor 6 10 7 3 5 11 

Skolor 2 0 1 2 1 3 

Företag 3 6 2 1 6 7 

 
Fördelningen av de olika grupperna samt totalantalet varierar från år till år ganska mycket. 
Deltagarna har oftast hittat aktiviteten genom vår hemsida, men det verkar även som att 
ryktet spridit sig från mun till mun, då flera känner någon som tidigare provat på och som 
tyckt att det har varit roligt. Samtliga av dem som har varit hos oss och deltagit i ” prova på” – 
aktiviteten har uppskattat detta väldigt mycket. Ansvarig för aktiviteterna har varit Tommy 
Olsson med hjälp av flera A-lagsspelare under passen. 
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9.2 Paragame Day 

GRBK deltog i januari på Paragame Day i samverkan med Parasport Göteborg och 
andra rullstolsidrotter i Göteborg. Det var en välbesökt dag där vi fick möjlighet att 
visa upp rullstolsbasket och erbjuda "prova på". 
 
 
9.3 Röda Korsets Ungdomsförbunds satsning ”Är du medspelare? 

Barnkonventionen inom idrottsrörelsen” 

 

Vi deltog på detta och två tjejer kom till vår 
träning och pratade om innehållet i Barn-
konventionen. Syftar till att ge barn och 
ledare inom idrottsrörelsen kunskap i 
Barnkonventionen samt verktyg för att 
förverkliga barns rättigheter i praktiken.  
 
Metoden är utvecklad tillsammans med 
idrottsrörelsen och består av en annorlunda 
träning där unga idrottarna lär sig sina 
rättigheter i Barnkonventionen och hur de 

kan förverkliga den genom sin idrott.  Passet är utformat efter en träningstid och 
vänder sig till lag eller träningsgrupper från 6 till 18 år.  
 
Passet består av en teoridel och gruppövningar där deltagarna får lära sig om de fyra 
huvudprinciperna i Barnkonventionen. Tillsammans sätter barnen egna ord på vad 
principerna innebär för dem och hur de kan praktisera Barnkonventionen i sin 
verklighet. Övningen resulterar i ett diplom med åtaganden för gruppen att ta med sig 
och jobba vidare med. Syftet är att väcka en tankeprocess om att få tänka på sina 
rättigheter och Barnkonventionen gäller inte bara i skolan utan också på 
idrottsarenan.  
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För barnens tränare/idrottsledare krävs inga förberedelser innan passet. Deras roll är 
aktivt lyssna, bidra till gruppdiskussionerna och peppa. Det är även bra att 
tränarna/idrottsledare i den efterföljande processen stöttar barnen genom att 
påminna och peppa barnen i att förverkliga Barnkonventionen såsom de kommit 
överens om.  
 
I samband med passet får även tränarna/idrottsledarna ett kort underlag med 
reflekterande frågeställningar som lyfter hur de gemensamt i sitt ledarteam kan 
fortsätta att arbeta med barnens rättigheter i sitt ledarskap. Dessutom sammanställs 
workshopen i ett underlag som vänder sig till deltagande idrottsföreningsstyrelse, 
detta för att sprida kunskap om barns rättigheter och lyfta fram barnens röster på 
samtliga föreningsnivåer. 
 
Vi var inte så många men det gav en hel del funderingar och tankar hos oss alla. 

10 EKONOMI 

 
Resultatmässigt så gjorde vi under 2018 i ett litet överskott för vår verksamhet.  
Vi har under 2018 haft en stabil ekonomi som klarar vår löpande verksamhet men samtidigt 
inte ger utrymme för några ytterligare satsningar.  
 
Glädjande att vi fortsätter vara duktiga på att sälja Newbody kläder och att Prova på 
aktiviteterna både är många och inkomstbringande. De egna insatserna är behövda för att 
inte intäkterna ska minska. Intäkterna från kommunala och statliga bidrag har blivit mindre 
pga. att vi blivit av med ett träningstillfälle som vi haft på lördagar. Även pengarna från 
Bingoalliansen har minskat från år till år.  
 
Sponsorintäkter och pengar från vår Prova på ökade 2018 jmf med 2017. På kostnadssidan 
har ersättningar till domare och funktionärer ökat bla för att A-laget spelade slutspelsmatcher 
och bronsmatch. Under året har också fler inköp av idrottskläder samt en del reklam bidragit 
till extra utlägg. Logi/resekostnader och egenavgifter står i en liten relation till varandra samt 
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att kalenderårets redovisningar kan variera pga matchers uppläggning under seriesäsongen. 
Resekostnaderna blev lägre då A-laget inte spelade någon turnering utomlands under 2018.  
 
Klubbens omsättning var ca 310 kkr och årets resultat knappt 5 kkr. Styrelsens ambition är 
att fortsätta jobba med klubbens ekonomi genom att söka nya sponsorer och andra 
inkomstkällor har börjat ge frukt ett arbete som är nödvändigt.   
 

11 SPONSORER OCH FÖRSÄLJNING 

 
Under 2018 så har vi ändrat vårt sponsorerbjudande på så vis att vi tagit bort vårt 
erbjudande som Guld-, Silver-, och Bronssponsorer till att bara erbjuda vårt sponsorpaket 
som Huvudsponsor. Vårt erbjudande som Tavelsponsorer kommer att finnas kvar. 
 
Vi har under säsongen 2017-18 fått tillbaka våra tidigare sponsorer Wellspect Health Care 
som Huvudsponsor. Decon Wheel AB är den andra Huvudsponsorn varit oss trogna under 
många år. Inför säsongen 2018-19 så har vi fått ICA Stormarknad Olskroken som tagit steget 
från Tavelsponsor till Huvudsponsor. Vi har just nu tre Huvudsponsorer. 
 
Våra Tavelsponsorer under 2018-19 har varit: Mind Group Sweden AB, Panthera AB, 
Mekonomen Jonas Enander Partille, Göran Sjödéns Rehab Shop AB, ICA Supermarket 
Olskroken tillkommit har också ècri Redovisning AB, Wassberger AB som bidragit till 
ökningen av Tavelsponsorer under den säsongen. Vi fortsätter även att erbjuda sponsor-
tavlor med texten ”Vi stödjer Göteborgs Rullstolsbasketklubb”. Samtliga sponsorer erbjuds 
logga med ”länk” på vår hemsida. 
 
Vi vill också nämna att en förälder bidragit med inköp av träningsjackor och vändbara  
träningslinnen till hela ”söndagsgänget” vilket är mycket uppskattat. 
 
Vi har även under 2018 haft försäljning av Enjoy guider och Newbody kläder. Noterbart är att 
vi återigen haft en ökning (ca 30%) av försäljningen av Newbody kläderna medan 
försäljningen av guiderna ligger ganska lika med året innan. Mycket glädjande. Resultaten 
kommer att synas på 2019 års resultaträkning. 
 
Under Basketfestivalen tog vi hand om ”fiket” i Pjäshallen vilket i år gav oss extra pengar 
tack vare att ICA Supermarket Olskroken efterskänkte varorna.  

 
Bidrag 
Lokalt och statligt aktivitetsstöd har sökts och beviljats både för vårens och höstens 
aktiviteter. Inga idrottslyftspengar sökta under 2018. 
 

12 UTBILDNING 

 
Det är en mindre del genomförd utbildning under året men styrelsen och aktiva har värderat 
olika möjligheter. Det gäller tex fortsatt ledarutbildning för aktiva eller fortsatt tränarutbildning. 
Av olika anledningar har det inte passat. 
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13 INFORMATION OCH KOMMUNIKATION 
 
Hemsidan skall verka som en informations- och marknadsföringskanal för GRBK. Detta har 
under året fungerat ok även om både utseende och innehåll kan utvecklas och vara mer 
aktivt. 
 
Vi hade besök i höstas av Radiosportens Jonas Enarsson som intervjuade Robin Roos, 
Ludvig Sjöström, Susann Andersson och Tommy Olsson om rullstolsbasketens betydelse 
och vad det betydde för spelarna. Dessa intervjuer sändes sedan i Lokalradion och vissa i 
Riksradions Sportextra. 
Vi har även fått matchresultat upplästa vid flertalet tillfällen i lokalradions sportreferat under 
året.  
 
Ett par nyhetsbrev har getts ut under 2018. Ett pressmeddelande skickades ut ismb med att 
fyra av våra aktiva deltog i EM. GP nappade och gjorde ett reportage. 
  

 
 
Klubbens facebook konto har varit mer aktivt under året och en hel del bilder och lite 
rapportering från olika matcher/turneringar har gjorts. Många av inläggen visas av ca 100 
personer. 
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14 STYRELSENS SLUTORD  

 
Förra året inleddes slutordet med raden; Ett ”vanligt” GRBK år är inget dåligt år! 

Det är absolut känslan även för 2018! Vi har inte gjort något radikalt annorlunda men med 
små steg blir vi lite bättre år från år. Absolut mest glädjande är att vår spelartrupp både när 
det gäller A-lag och U-lag/Ungdomslag är större än på flera år.  

En del A-lagsträningar har det varit 10-12 spelare och vissa söndagar känns det som att det 
knappt får plats flera i hallen (nåja nästan). Vi bedriver verkligen en fin verksamhet där det 
även under detta år skett en kvalitetshöjning i samband med träningarna för bägge lagen. 

Vi fick fina framgångar i flera turneringar och framförallt roligt i vanlig ordning att delta i 
turneringar som Nacka Games och Lundaspelen. A-lagets säsong har varit bra och vi 
hoppas förstås på att vara ett av två lag i finalen så småningom. Säsongen 2017/2018 
slutade med ett välförtjänt Brons efter vinst mot Nacka HI i den avslutande matchen. 

Vi fortsätter med att försöka vara aktiva på hemsidan, ge lite matchreferat och vara mer 
flitiga på facebook. 

Oskar, Calle, Ludvig och Axel deltog i B EM i Belgien vilket känns riktigt inspirerande. Att 
Lina dessutom deltog i det första kvinnliga landslaget var en höjdare. 

Vi har en löpande dialog med Högsbo basket vilket bla resulterade att vi finns med i helfigur i 
Gothia Arenas fönster. 

Ekonomin är relativt stabil över åren, vi klarar dagens verksamhet på de medel vi får in men 
klarar inte av att utveckla verksamheten i någon större omfattning. 

Ambitionen är att arbeta mer framåtriktat för att utveckla 
klubben verksamhet samt nå längre rent sportsligt. Vi 
konstaterar att för att klubben ska fortsätta utvecklas behöver 
vi få ett engagemang från fler tex kring sponsring/stöd, 
kommunikation/marknadsföring, arrangemang etc. Rekrytering 
av nya spelare är också en självklar, och alltid den största, 
utmaningen. 

Styrelsen tackar för förtroendet att leda verksamheten under 
året och även rikta ett varmt tack till Faik Sommarblad, Jesper 
Wedenmark, Susann Andersson, Nikolas som ställer upp som 
ledare. Även ett stort tack till alla andra som har hjälpt till i 
olika sammanhang, utan våra gemensamma insatser blir det 
ingen klubb.    

Ett vanligt år är ett bra år! 
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Ordförande                               Kassör                                      Sekreterare  
 
 
 
 
Björn Sjöström                                   Linda Enander                           Sofia Löndén Berntsson 
 
 
 
 
Ledamot                  Ledamot                         Ledamot 
 
 
 
 
 
Tommy Olsson                                   Mats Cederholm                        Susanne Andersson 
 
 
 
 
Ledamot 
 
 
 
 
 
Jenny Roos 


